
V Libochovanech dne 15. října  2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

         Další týden podzimu je za námi. V sobotu 13.10.07 jsme přivítali  trošku odrostlá miminka naší 

obce, ale o to to bylo zábavnější, když si ti špunti dokáží sami vynutit pozornost těch dospěláků kolem. 

Nepřišli všichni pozvaní, škoda, že některým nestojíme ani za omluvu. Dárky postoupíme těm, kteří 

přijdou příště. Fotodokumentaci nově pořizuje občan Libochovan pan Brada, který už kvality svého 

fotokoníčka projevil při fotbalovém turnaji na začátku léta a svoji spolupráci s obcí do příštích akcí již 

potvrdil. To je moc fajn a je i o starost méně. Na pozdější prohlížení fotodokumentace v rodinách nebo 

i při obecních příležitostech je potom znát, jak je takové počínání důležité, protože jde o akce vždy 

jedinečné svoji atmosférou a rodinným i společenským setkáním a zastavením se v čase. Ten se začíná 

pěkně zkracovat a obchody nás začínají  upozorňovat na blížící se závěr roku. 

         Je ale před námi ještě hodně povinností. Přestože skončil dílčí audit hospodaření, je před námi 

tvorba rozpočtu roku příštího. Podle posledních zpráv bychom mohli získat poněkud větší podíl na 

vybíraných daních, takže i akcí, které bychom mohli uskutečnit, hlavně co se týká oprav a budování, by 

mohlo být o něco víc. 

         Je nepříjemnou zkušeností pracovníků obce, že někteří občané místo toho, aby upozornili na 

některé nedostatky, jako např. nesvítící veřejné osvětlení, tak se uchýlí k nadávkám a velmi 

nevhodným poznámkám. Opravdu ne všichni chodíme nocí a tím pádem víme o rozbitých a 

nefunkčních lampách veřejného osvětlení. Jak jsem psala minule, doufám, že ti ničitelé, kterých se to 

týkalo, se chytli za nos. Mám poznatky o tom, že se to dozvěděli. Takže uvidíme. Protože jsem se 

v sobotu v noci vracela z muzikálového představení, zjistila jsem, že nesvítí světla do Řepnice. Dnes 

jsem se dozvěděla, že nesvítí už pěknou řádku dní, co říkám, týdnů. Ale nikdo nám to nenahlásil. A já 

na muzikály také tak často nejezdím. Takže oprava je dnes nahlášena, firma přijede, jak bude nejdříve 

volný termín. 

         V sobotou 20. října se uskuteční svoz nebezpečného odpadu. Upoutávky na akci jsou ve 

vývěskách, v průběhu týdne budou i relace místního rozhlasu. Uvidíme, jaký bude ohlas mezi občany. 

Chystáme i poslední svoz velkoobjemového odpadu a to v příštím týdnu, 25. a 26. listopadu. 

Nezmeškejte termín. Příští svoz bude až na jaře, před velikonocemi. 

         Je třeba myslet na zimu, posyp inertním materiálem je již v lomu zajištěn, teď zbývá ještě 

posypová sůl. Vloni jsme ji takřka nepoužili, ale letos. Kdoví co na nás v letošní zimě čeká. 

         Zítra se uskuteční clonový odstřel v kamenolomu. Měřicí přístroje budou umístěny v uličce za 

starým obchodem a u drážních bytovek. V případě, že firma doveze tři měřidla, bude jedno umístěno 

v Řepnici u domku paní Šimicové. 

         Požádala jsem Policii ČR dopravní odbor o řešení situace na průtahové komunikaci obcemi 

osazením značek pro snížení rychlosti na 40 km a značek pozor zvěř. Za dobu, kdy obcí projíždí díky 

zhuštěnému provozu více vozidel (uzávěra přes Sebuzín), bylo při přebíhání divoce žijící zvěře 

v okolních lesích poraženo již 16 kusů srnčí zvěře, o drobné zvěři nemluvě. Ti, kteří nechtějí být obětí 

srážky, si určitě po tomto značkovém upozornění dají větší pozor. Když jsem v novinách četla titulek, 

odstraňte značky, ubude dopravních nehod. No nevím, ukáže to, alespoň u nás, čas. V minulém týdnu 

jsem reklamovala tu šlendriánskou práci cestářů v úseku nad Řepnicí, kde při opravách silnice došlo 



k něčemu nedefinovatelnému, rozhodně se nedá říci, že nápravě věci. Vy, co jezdíte dopravním 

prostředkem jakékoliv  značky určitě víte o tom „hupu“, který auta, zvláště nákladní, rozhoupal tak, že 

mnohdy ztratili i náklad. Byl opraven tak, že plocha nebyla ani uplácaná lopatou, při deště se vytvořila 

souvislá kaluž přes celou šíři vozovky, takže při větší rychlosti bylo možné si zaletět i sousedící pole. 

Uvidíme, jak se našim cestářům povede v druhém pokusu, když uprostřed minulého týdne došlo 

k vyfrézování a tento týden se bude určitě znovu opravovat. Bouračka v dolní části obce, zničení 

mostku, je jiná kapitola a lze jen doufat, že do zimy bude učiněna náprava. Důvody bouračky, určitě 

řidičova nepozornost. Protože to nedávné zdemolování téhož měl na svědomí alkohol, teď to asi bylo o 

něčem jiném. Ale nepozornost zatím vede. Na naší „průtahovce“ chybí chodníky, jaksi se mezi domy a 

zahrádky nevejdou, tak proto je pozornost při průjezdu velice důležitá. 

         Mikroregion čeká na výsledky rozhodnutí komise Místní akční skupiny (MAS) ohledně přidělení 

dotace na pořízení vybavení k ošetřování veřejných prostranství. Čekáme velice netrpělivě, protože 

naše technika už je zcela odepsaná. Vydržme do valné hromady MAS, která proběhne tento čtvrtek 

v Ploskovicích. Máte-li podnikatelský záměr, zúčastněte se také. Ploskovice, 18.10.07 od 13 h na 

Obecním úřadě. Jak jsme dopadli se dozvíte z příští návštěvy našich webových stránek. Ostatně, pořád 

mi nějak chybí diskuzní příspěvky. Dočetli jste až sem? Ozvěte se, když už nemáte čas na návštěvu 

našeho úřadu osobně. Neflákáme se tu, jak se někteří domnívají, máme spoustu práce s papírováním, 

které tak nějak k naší práci patří. Pochůzky obcí také nevynecháváme, občas zjistíme něco radostného, 

občas se rozum zastaví nad nedisciplinovaností. Ale to patří k životu. Už delší čas se chystáme udělat 

fotodokumentaci všech psích obyvatel, ale tak nějak se času nedostává. Asi pověříme naší mládež.      

  

  

  

Na shledanou příště  se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 
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